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           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 31.05.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Constantin Ioan  care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.141/2019 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Constantin Ioan: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Constantin Ioan: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri.  

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală. ” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 25.04.2019, 17.05.2019 și 30.05.2019.  

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare din data de 25.04.2019,  17.05.2019 
și 30.05.2019 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Constantin Ioan: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Propun retragerea de pe ORDINEA DE ZI a următoarelor puncte: 
 

Punctul 20. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea 
Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 
 
Punctul 23. Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare întocmite la 31.12.2018 
de către Societatea SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
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Punctul 25. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST  
HUNEDOARA S.R.L. 
 
Punctul 26. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
HUNEDOARA. 
 

Şi suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 1 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 212/2016 privind alegerea comisiei de validare, cu modificările ulterioare. 
 
2. Proiectul de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului LĂSCUŢ STOICUŢA. 
 
3. Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
4. Proiect de hotărâre privind validarea rezultatelor concursurilor sau examenelor pentru 
ocuparea unor funcţii de şef de secţie și şef de laborator din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara nr. 22/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara pe anul 2019. 
   

iar după punctul 29 prezentarea Ordinului Prefectului nr.189/17.05.2019 
înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 35428/23.05.2019 emis de Prefectul 
Judeţului Hunedoara privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei 
normale, a mandatului de consilier local în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, judeţul 
Hunedoara, exercitat de domnul Giurgiu Radu - Bogdan. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
  După punctul 1 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele 
de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
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393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

 
Logofătu Daniela-Maria: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctele 11, 12, 13 de pe ordinea de zi.” 

 
Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 lei din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru premierea sportivei Noemi Budoi și antrenorului Manea Mănel, 
din cadrul Clubului Sportiv „Siderurgica” Hunedoara, pentru rezultatele obținute la Campionatul 
Mondial de Popice, desfășurat în orașul Rokycany (Cehia) în luna mai 2019. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Clubul Sportiv Siderurgica Hunedoara a ne informează, prin adresa înregistrată 

la Primăria municipiului Hunedoara, cu privire la rezultatele deosebite obținute de sportiva 
Noemi Budoi la Campionatul Mondial de Popice rezervat juniorilor sub 18 ani, desfășurat în 
orașul Rokycany (Cehia), în luna mai 2019.  

Astfel, sportiva a obținut titlul de campioană mondială în proba de tandem mixt 
împreună cu sportivul Szasz Tibor Levente din Târgu Mureș. Acest rezultat reprezintă 
încununarea unei munci desfășurate timp de șase ani fără întrerupere, timp în care a reușit să 
cucerească mai multe titluri de campioană națională, precum și numeroase alte medalii pentru 
locurile II și III. 

Noemi Budoi a fost selecționată cu ocazia acțiunii naționale de selecție ”GO 
POPICE” în anul 2014, de către antrenorul Popa Nicolaie, cu care a făcut și primii pași în acest 
sport, reușind chiar de la primul concurs național (2014) să cucerească locul I, devenind 
campioană națională. Au urmat antrenamente multe și grele, în care au fost angrenați toți 
juniorii (fete și băieți) legitimați la cele două echipe care au participat, an de an, la campionatul 
național, reușind să cucerească multe locuri fruntașe, la toate categoriile de vârstă, de la U12 
ani la U23 ani. Atât fetele, cât și băieții, au devenit campioni, pe rând sau în același an. În 
ultimii doi ani, sportiva s-a pregătit cu antrenorul Manea Mănel. Noemi Budoi este, fără 
îndoială, cel mai bun produs al acestor ani, reușind să colecționeze titlurile de campion 
național la toate categoriile de vârstă, cu toate că, de cele mai multe ori, a concurat la categorii 
superioare; regulamentul federației permițând acest lucru.  

Având în vedere rezultatele deosebite obținute de Noemi Budoi, propunem 
premierea sportivei cu suma de 3.000 lei și respectiv a antrenorului Manea Mănel, cu suma de 
2.000 lei. Evident  că aceste eforturi pe care le fac cei de la Clubul Sportiv Siderurgica nu ar 
putea să fie puse în valoare fără munca președintelui acestui club, d-nul antrenor Ștefan 
Beregszaszy, este și dânsul în sală, este omul care cu eforturi foarte mari, sunt convins, 
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reușește să mențină pe linia de plutire clubul care aparține de sindicat și de Mittal Stil, cam așa 
s-ar traduce. Meritul este în mare măsură al d-lui Ștefan Beregszaszy și iată că sportivii 
pregătiți de d-nul antrenor Manea Mănel reușesc să câștige medalii, în concurență cu cluburi 
care sunt mult mai bine reprezentate financiar, probabil cluburi de utilitate publică, unde există 
cadrul legal pentru a suporta acest sprijin financiar, față de aceste cluburi care sunt ale 
societăților comerciale.  

În calitate de primar al municipiului Hunedoara nu pot decât să le mulțumesc 
pentru faptul că munca lor aduce un beneficiu de imagine și municipiului Hunedoara pentru că 
pe spatele acestor tricouri scrie HUNEDOARA, în primul rând, și sper să-i putem ajuta cu tot 
ceea ce ține de noi prin premierea acestor rezultate care într-adevăr sunt rezultate deosebite. 
Vă mulțumesc! Și propun să-i aplaudăm.” 

 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Ca om de sport care am scris foarte mult despre sportivii din Județul Hunedoara 

și mai ales din municipiul nostru, este o încântare ca să vedem un nou rezultat de prestigiu 
obținut de sportivii hunedoreni. O medalie de aur nu este la îndemâna oricui și mai ales un titlu 
mondial. Cunosc greutățile prin care trece Clubul Sportiv Siderurgica Hunedoara, știu munca 
titanică depusă de acest titan al sportului românesc, d-nul profesor Ștefan Beregszaszy, îl 
cunosc personal și pe Manea Mănel, știu de rezultatele lui la secția de popice, când era 
legitimat și erau rezultate foarte bune ale echipei Siderurgica la băieți. Mă bucur pentru 
această tânără, pentru rezultatul obținut pentru Hunedoara și pentru România. Sper ca în 
viitorul apropriat, așa cum am reușit să afiliem la Clubul Sportiv Hunedoara, secția de box, prin 
rezultatele excelente ale lui Gîrleanu și munca profesorului Captari, să reușim măcar cu 
vârfurile de la popice să  facem și o secție de popice în cadrul clubului ca și o secție de 
atletism, mă refer încă o dată la Noemi, pentru că este păcat ca după ce vor termina cu 
junoriat-ul, să profite alte cluburi de ei și de munca depusă aici. 

 Vă felicit și eu pentru rezultatele obținute și cred că membrii consiliului local și 
edilul orașului, d-nul primar, vom reuși să găsim căile prin care măcar cu 2-3 sportivi să reușim 
să înființăm și o secție de popice, pentru că la ora actuală, Clubul Sportiv Siderurgica trece 
printr-o situație foarte grea și cred că este spre faliment. Vă mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate -20 voturi ”pentru” 

                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.194/2019 se aprobă  în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
 
D-nul primar înmânează diplome. 
 
D-nul Ștefan Beregszaszy: 
”Vă mulțumim pentru atenția deosebită pe care ne-o acordați. Așa cum am 

declarat acum câteva minute persoanelor din media, eu am obișnuit să informez conducerea 
municipiului, primul edil, indiferent că a fost edilul de dinainte sau actualul, de când conduc 
acest club, de 6 ani, de fiecare dată de la locul de competiție îmi permit să dau un telefon și să 
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spun ce rezultate au obținut sportivii de la această secție. Această secție este ultima secție a 
Clubului Siderurgica înființată în 1921. Nu fac un bilanț, dvs. sunteți hunedoreni și știți foarte 
bine ce a produs această secție începând de la Abel și Mărcuț care au urcat primii pe 
Himalaya cu Vasile Stîngă, Mihai Leu, Ilcu Marieta, Cioncan Maria cu mulți alții, au adus stimă, 
glorie atât lor cât și municipiului și țării. 

La ora când fac această declarație, vreau să vă spun că suntem în cel mai greu 
moment al existenței clubului. Practic clubul este în stare de lichidare la cererea A.N.A.F.-ului, 
pe bună dreptare în urma unor datorii acumulate în timp, suntem puși în situația să ne 
lichidăm. O să-mi permit ca în zilele următoare, să depun un material la registratura consiliului 
și dacă găsiți portițe pentru salvarea acestor două echipe, una de băieți una de fete, ambele 
echipe campioane naționale iar în anul curent locul 3 pe țară plus medaliile actuale, vă rog să 
găsiți o soluție ca să putem continua activitatea. Mittalul nu este stăpânul nostru, Mittalul nu 
are pretenția să scrie nici măcar pe tricou numele MITTAL, dar prin bună voința relațiilor care 
au existat sindicat-patronat, avem acces gratuit și folosință gratuită a acestei săli, care costă 
foarte mult întreținerea, apă, lumină, gaz și așa mai departe și 6.500 de lei/lună care acoperă 
salariile. Iar pentru activitatea competițională a trebuit să ne descurcăm cum am reușit. Am 
reușit până acuma, dar de acuma, eu personal nu am nici o portiță prin care să pot scoate 
clubul, așa că vă anunț cu regret și într-un moment atât de important pentru noi că nu mai 
putem continua această activitate. Vă rog să mă scuzați că tocmai eu pun o pată pe acest 
moment dar Noemi Budoi este realmente șefa de generație, de când a pășit în popice, ea nu a 
scăpat nici un titlu la nici o categorie de vârstă și în România este acreditată cu cel mai bun 
rezultat și la individual. Pe lângă ea mai sunt și alte fete și băieți. Vă rog respectuos să mă 
scuzați că v-am răpit câteva minute, agenda este foarte încărcată. O să depun un material și 
așa cum vă știu pe dvs. consilierii hunedoreni, dacă puteți găsi o soluție să continuăm acest 
sport și să continue activitatea acestui club înființat cu foarte mulți ani în urmă. Vă mulțumesc 
pentru atenție!” 

 
PAUZĂ 20 DE MINUTE 
 
La punctul 2 al ordinii de zi( se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 212/2016 privind alegerea comisiei de validare, cu modificările ulterioare. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-Aviz favorabil 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate -20 voturi ”pentru” 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.195/2019 se aprobă  în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 3  al ordinii de zi (se adoptă cu votul (se adoptă cu votul 

majorității consilierilor prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de 
consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului LĂSCUŢ STOICUŢA . 
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D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 
Se ia o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către 

comisia de validare. 
 
D-na Fărcaș Bianca: 

 ”Astăzi, 31.05.2019, comisia de validare aleasă de Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara, prin Hotărârea nr. 212/2016, cu modificările ulterioare, a examinat, în conformitate 
cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 
condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată 
în condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

           Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al municipiului Hunedoara a d-lui LĂSCUŢ 
STOICUŢA, declarat ca supleant pe lista PER.   

     Drept care, am încheiat prezentul proces – verbal.„ 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

Hotărârea nr.196/2019 se aprobă  în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
 Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier 

local a d-lui LĂSCUŢ STOICUŢA. 
Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierii a căror mandate au fost 
validate, depun în faţa Consiliului Local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul d-lui LĂSCUŢ STOICUŢA, pentru a da citire textului 
jurământului, după care semnează textul jurământului în două exemplare. 

                     „Rog asistenţa să se ridice în picioare.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
„Subsemnatul Lăscuț Stoicuța, consilier în cadrul Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, Judeţul Hunedoara, în conformitate cu prevederile art.32 din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare, 
precum şi ale art.7 din Legea nr.393/2004 privind Statutul aleşilor locali, cu modificările şi 
completările ulterioare, depun în faţa Consiliului Local următorul jurământ: 

 
  Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea 

ce  stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Hunedoara. 
 

Aşa să-mi ajute Dumnezeu!" 
Având în vedere cele prezentate mai sus, d-nul Lăscuț Stoicuța, intră în 
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deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. 
 Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara 

este de 21. 
Numărul consilierilor locali prezenți la ședință este în număr de 21. 
 
A părăsit  sala de şedinţă d-ra consilier Todor Ramona, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate -20 voturi ”pentru” 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  -20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.197/2019 se aprobă  în unanimitate  -20 voturi ”pentru” 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea rezultatelor concursurilor sau examenelor 
pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie și şef de laborator din cadrul Spitalului Municipal  
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz nefavorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
A sosit în sala de şedinţă d-ra consilier Todor Ramona, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor Virgil – membru   
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului examenului 
organizat în vederea ocupării funcției de șef Laborator Analize medicale  din cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
          Doamna Damian Jurcău Monica Adela, medic primar 21 voturi „pentru” 

 
 În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în vederea 
ocupării funcției de șef Laborator Analize medicale din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
 Doamna Damian Jurcău Monica Adela, medic primar - șef Laborator 

Analize medicale. 
 
Având în vedere faptul că art.2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor Virgil – membru   
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Chirurgie generală din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 

 
Domnul Ilca Ioan Eleodor, medic primar 21 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 
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vederea ocupării funcției de șef secție Chirurgie generală din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Domnul Ilca Ioan Eleodor, medic primar -șef secție Chirurgie generală 
 
Art. 3-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.198/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei la Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 22/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru 
personalul contractual din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara, aflat 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara pe anul 2019. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.199/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită 
Parohiei Ortodoxe Române V, Catedrala Eroilor Hunedoara a unui teren în suprafață de 2775 
mp, înscris în CF nr. 68713 Hunedoara, nr. topo 68713, proprietate publică a municipiului 
Hunedoara, situat în Bulevardul Corvin nr.14, pentru construirea unui edificiu socio-cultural-
medical-filantropic, în folosul comunității.          
 

D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-na Fărcaș Bianca: 
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”Am un amendament. Având în vedere eroarea materială intervenită în 
tehnoredactarea proiectului de hotărâre fac următorul amendament: în tot cuprinsul hotărârii și 
în anexă, la adresa terenului se modifică din nr.14 în nr.14 A. Mulțumesc.” 

Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Fărcaș care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.200/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2019 a Municipiului 
Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST 
Hunedoara. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.201/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul  
de închiriere nr.255/29/25.06.2014, având ca obiect folosința spațiului în suprafaţă de 43 mp, 
situat în Hunedoara, str. Avram Iancu, nr.9 bis, înscris în CF 65493-C1-U1, nr. cad. 65493-C1-
U1, județul Hunedoara, cu destinația prestări servicii. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
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pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.202/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr.256/30/25.06.2014, având ca obiect folosința spațiului în suprafaţă de 120 mp, 
situat în Hunedoara, strada Avram Iancu,nr.9 bis, nr. CF 65493-C1-U2, nr. cadastral 65493-C1-
U2, aflat în patrimoniul Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.203/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 257/33/02.07.2014, având ca obiect folosința spațiului în suprafaţă utilă de 
185,64 mp și cotă părți comune în suprafață de 25 mp din cadrul etajului 2, aripa A, din fosta 
Școală Generală nr.1 din Hunedoara,  B-dul Corvin, nr.14. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
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Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.204/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafaţă  de 20,20 mp, biroul nr. 7, etaj 2, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
”SSA” Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou pentru desfășurarea unor activități de 
reprezentanță aparatură medicală. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
   

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art.4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor – Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui spațiu în suprafață de 20,20 mp, biroul nr. 7, etaj 2, situat 
în incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou 
pentru desfășurarea unor activități de reprezentanță aparatură medicală, a constatat 
următoarele: 
 
-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru” 
-  Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – membru 
21 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului, 
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Privatizare – membru 21 voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 21 voturi “pentru” 
- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare – membru 21 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea  spațiului mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
-  Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului, 
Privatizare, – membru; 
-  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 

Patrimoniului, Privatizare – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă 
a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  
mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 

 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 21 voturi “pentru” 
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 21 

voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                                                                              

 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă.                          
 

 
A părăsit  sala de şedinţă d-na consilier Fărcaș Bianca, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate -20 voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr.205/2019 se aprobă în unanimitate -20 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorităţii consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor anuale de execuție a bugetelor 
precum și a situațiilor financiare ale unității administrativ – teritoriale Municipiul Hunedoara pe 
anul 2018. 
 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
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-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru”. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr.206/2019 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul I 2019. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
A sosit în  sala de şedinţă d-na consilier Fărcaș Bianca, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 
 
Art.4 se aprobă în unanimitate – 21 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.207/2019 se aprobă în unanimitate – 21 voturi ”pentru” 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul I 2019. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
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   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                 -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.208/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

         La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Logofătu Daniela-Maria: 
”Nu participat la vot și la dezbateri.” 
  
Se dă cuvântul: 
 

                      -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
                      -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
                     

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile 
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din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Filiche Ionel-Marius, cu doamna consilier Logofătu Daniela-Maria, a constatat 
următoarele: 

 
Doamna Logofătu Daniela-Maria 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, domnul Filiche Ionel-Marius este înlocuit cu doamna Logofătu 
Daniela-Maria. 

 
Având în vedere faptul că art. II din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită DERINCE, aprobată prin Anexa nr. 2 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Filiche Ionel-Marius cu doamna consilier Logofătu Daniela-Maria, a constatat 
următoarele: 

 
Doamna Logofătu Daniela-Maria 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

DERINCE, domnul Filiche Ionel-Marius este înlocuit cu  doamna Logofătu Daniela-Maria. 
 
A părăsit sala de şedinţă d-na consilier Popa Mihaela, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Art.3-4 se aprobă în unanimitate -19 voturi ”pentru” 
 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Popa Mihaela, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Hotărârea nr.209/2019 se aprobă în unanimitate -20 voturi ”pentru” 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.365/2018 
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privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare  

  
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Logofătu Daniela-Maria: 
”Nu participat la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate -20 voturi ”pentru” 
 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct.3 din Anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr.365/2018 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Filiche 
Ionel-Marius ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de 
Administraţie al Colegiului Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara, cu doamna Logofătu 
Daniela-Maria, a constatat următoarele: 
 

Doamna Logofătu Daniela-Maria 20 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, în Consiliul de Administraţie al Colegiului Naţional „Iancu de 
Hunedoara” Hunedoara, domnul Filiche Ionel-Marius este înlocuit cu  doamna Logofătu 
Daniela-Maria. 

Art.2 - 3 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.210/2019 se aprobă în unanimitate-20 voturi ”pentru” 
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La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare.      

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Logofătu Daniela-Maria: 
”Nu participat la vot și la dezbateri.” 
 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate 
 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 18 din 

anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor 
locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, 
cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Filiche Ionel-Marius cu doamna 
Logofătu Daniela-Maria, a constatat următoarele: 

 
Doamna Logofătu Daniela-Maria 20 voturi „pentru” 
 
 
În urma acestor rezultate privind modificarea punctului 18  din anexa la Hotărârea 

Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
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îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare, domnul Filiche Ionel-Marius este înlocuit cu doamna Logofătu Daniela-Maria. 

 
Art.2-3 se aprobă  în unanimitate - 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.211/2019 se aprobă  în unanimitate- 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 7, bl. 17, sc. A, et.6, ap. 37.  

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.212/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada  Ştrandului, nr.2, bl. H, sc. C, et.4, ap. 87. 
 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil;  
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.213/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
  La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei  de repartizare a unor 
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locuinţe pentru tineri, rămase vacante pe perioada exploatării acestora în regim de închiriere, 
situate în  municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr.2, bl.7, și Aleea Câmpului, nr.4, bl.6. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.214/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 42/2018 privind aprobarea delegării de gestiune, prin negociere 
directă, a unor activități edilitar-gospodărești a serviciului public de administrare a domeniului 
public și privat al municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.215/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu a 2/3 din numărul consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 41/2018 privind aprobarea modalității de gestiune a unor activități din cadrul 
Serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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Nu sunt anunțate. 
 
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.216/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna aprilie 2019. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.217/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții al 
Societății Salubprest Hunedoara S.R.L.. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
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-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„După cum știți cu organigrama societății SalubPrest ne-am mai întâlnit astă vară 

când ploua foarte mult și când d-nul administrator ne-a povestit că mai vrea 20 de cositori să 
ajungă la 179 de persoane. Dânsul a spus că nu i-a găsit pe cei 20 și că avea 170 de fapt, 
deci numai 11. Ce rugăminte am eu, să-mi spună dacă se poate, câți dintre angajații fostei 
societăți SalubPrest au trecut la Brai Căta? Pentru că 170 și acuma solicită o organigramă cu 
150 de persoane, au plecat persoane? Au venit? Ce s-a întâmplat? Scrie în nota de 
fundamentare că unii pleacă alții vin, am citit, că sunt cu foile în față. Dacă poate cineva să mă 
lămurească.” 

 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Organigrama care este acuma în vigoare are 180 de posturi.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Deci s-a suplimentat cu încă 10 posturi, sau cu un post.” 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Dvs. ați aprobat-o anul trecut.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„179 și s-au găsit...” 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”180 de posturi.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Anul trecut eu știu că au fost 179.” 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Permiteți*mi să vă dau hotărârea de consiliu.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Așa...și la Brai Căta? Deci au scăzut de la 180 la 147, diferența?” 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Diferența, au plecat, desființându-se Serviciul de Colectare.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Da, asta știu.” 
 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Deci sunt 180, da?” 
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D-nul Ardelean Daniel: 
„Când am pornit atunci cu dvs. era 179.” 
 
D-nul Poanta Marinel-director Salub Prest: 
”Asta este hotărârea de consiliu pe care ați aprobat-o dvs.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Bun, e în regulă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.218/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2019 
al Societăţii SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.219/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2019 
pentru Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea unui 
mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. . 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
  Se dă cuvântul: 
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-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Aș dori să intervin cu următoarea constatare: sunt ore în care autobuzele 

societății circulă aproape goale. Am văzut în bugetul prezentat că se prevede și achiziționarea 
de autobuze și achiziționarea de poate mai puține autobuze și mai multe microbuze, să faceți 
o modificare acolo astfel încât să eficientizați un pic. Consumul unui microbuz este mai mic 
decât consumul unui autobuz, atât în Hunedoara cât și în localitățile învecinate. Eu văd 
frecvent ce se întâmplă la Boș. De acolo coboară autobuzul la orele de după masă cu 2-3 
persoane deci nu îmi pare că este în regulă. D-nul director ar putea să analizeze mai bine. La 
fel și în Hunedoara și pe satele din vecinătate. 

În unele autobuze care sunt vechi, am văzut că sunt prevăzute și întrețineri-
reparații, dar cred că ar trebui să fie la autobuzele vechi reparată și partea de scaune, mobilier, 
că o parte din ele arată jalnic. Sunt orele de vârf în care trebuie să circule autobuze de 
capacitate mai mare și alte ore în care trebuie să circule cele cu capacitate mai mică. Acum, e 
drept că dacă un șofer preia un autobuz și el trebuie să preia o linie, merge tot cu autobuzul 
acela mare fie că e oră de vârf, fie că e oră care nu e de vârf. Poate se găsește o modalitate 
de a fi mai flexibil un pic, să meargă alt șofer, care are în administrare, un autobuz mai mic. 
Sunt situații în care se poate face ca bugetul pe care îl aprobăm, să fie mai bine cheltuit și cu 
rezultate mai bune cu un confort al celui care se deplasează cu autobuzele, mai bun. 
Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.220/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 28 al ordinii de zi  (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2019 
pentru Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat special 
reprezentantului  Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea 
ECO SID S.R.L. HUNEDOARA. 

 
  D-nul Constantin Ioan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
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 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.221/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 29 al ordinii de zi  (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2019-31.07.2019. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
”Propun președinte de ședință pentru următoarea perioadă pe d-nul consilier 

Sevastru Bujor-Virgil.” 
 
Se supune la vot propunerea d-lui Mureșan, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.222/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 30 al ordinii de zi. Prezentarea adreselor înregistrate la Primăria 

municipiului Hunedoara sub nr. 21853/28.03.2019 și nr. 28851/23.04.2019 precum și a 
răspunsurilor aferente acestora. 

Nu sunt discuții. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi. Prezentarea Ordinului Prefectului nr. 

189/17.05.2019 înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 35428/23.05.2019 emis 
de Prefectul Judeţului Hunedoara privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 
duratei normale, a mandatului de consilier local în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, 
judeţul Hunedoara, exercitat de domnul Giurgiu Radu – Bogdan. 

Nu sunt discuții. 
                        
                          La punctul  32 al ordinii de zi. Diverse.   
      
 

D-nul Constantin Ioan: 
„Domnule Primar aveți cuvântul.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, pentru că în sală se află domnul Director General al societății comerciale 

Apa Prod la invitația grupului consilierilor liberali, domnul director cu siguranță va răspunde 
întrebărilor dvs. și v-aș ruga ca cei care se înscriu la cuvânt să pună prima dată întrebări 
despre acest subiect pe care l-ați dorit în dezbatere, respectiv activitatea societății Apa Prod și 
pe urmă să-i dăm posibilitatea domnului director să ne răspundă, după care să continuăm 
diversele cu întrebările care le aveți și să-i permitem domnului director să se reîntoarcă la 
societate. Vă mulțumesc, deci întrebări legate de Apa Prod după care să-i permitem domnului 
director. Vă rog.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Domnul Bădin.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
„ Da, mulțumesc domnule secretar, domnule Președinte.”  
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Numai o secundă vă rog. Domnule director vă rog să poftiți în față la microfon și 

să vă și puteți nota întrebările ca să puteți răspunde punctual la ele.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
„În același timp îi mulțumesc și domnului director general de la Apa Prod, domnul 

Arion pentru prezența la aceste dezbateri. Cu domnia sa am avut o relație amiabilă timp de 
vreo 8 ani cât am lucrat în cadrul companiei. Sigur că în ultimele zile au apărut în spațiul public 
mai multe luări de poziție, prima a fost săptămâna trecută sau săptămâna asta la început, a 
primarului de la Brad, a domnului Cazacu și a edilului Hunedoarei, domnul primar Dan 
Bobouțanu, legat de un așa-zis proiect de hotărâre care nu și-a mai avut locul astăzi, a fost 
retras, care aparține societății ADI Aqua Prest  sub tutela căreia își desfășoară activitatea și  
societatea Apa Prod, privind majorarea procentului la canalizarea menajeră. 

Era o treabă moștenită, pentru că eu din 1980 când am terminat facultatea am 
lucrat în cadrul Gospodărie Comunale, în care Deva era favorizată prin acest procent, adică la 
Deva se plătea 75% din cantitatea de apă consumată pentru persoane fizice iar la Hunedoara 
se plăteau 90%, procentul era de 90% din cantitatea de apă consumată de locuitori. La agenții 
economici procentul era de 100%.  

Au fost mai multe intervenții și discuții pe această temă în care s-a cerut ca și 
municipiul Hunedoara să plătească această cantitate la acest procent de 75% din apa potabilă 
facturată. Dar, spre surprinderea acestor edili, a apărut un proiect de hotărâre care nici măcar 
nu a fost dezbătut sau adus la cunoștință acționarilor care sunt la ADI Aqua Prest, primăriile 
care se află în această zonă, în care se modifica acest procent în sus. Adică toată lumea să 
plătească 100% pentru canalizare, inclusiv Deva, da, deci creșterea de la 75%, ca să se 
ajungă pe aceeași linie, nu diminuarea.  

Ținând cont de bâjbâielile care au fost în acest caz, și mai ales și prin retragerea 
de pe ordinea de zi a acestui proiect de hotărâre, și a ceea ce a declarat mass-mediei și în 
ziarele de astăzi primarul Hunedoarei Dan Bobouțanu, în numele grupului de consilieri PSD 
din cadrul Consiliului Local, solicit demiterea de urgență a conducerii ADI Aqua Prest.  

În a doua parte, m-aș referi la ceea ce ați notificat din nou în media, în anul 2016 
domnule director general, îmi aduc aminte că declarați că acest proiect pe fonduri europene, 
privind apa și canalizarea în satele, localitățile aparținătoare municipiului Hunedoara, Peștisul 
Mare, Răcăștie, Zlaști și Boș, va fi implementat începând cu anul acesta. Deci se vor da 
drumul la lucrări. Tot dvs. ne declarați zilele trecute că s-au depus aceste proiecte la forurile 
competente și nu sunt șanse să se înceapă lucrările în acest an. V-aș ruga foarte mult să vă 
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asumați ceea ce ați spus în 2016, să găsiți modalitățile și căile legale ca acest proiect pe 
fonduri europene să fie implementat anul acesta, ținând cont de promisiunea dvs. la rândul 
nostru le-am promis locuitorilor din zonele respective că lucrările încep în anul curent, adică 
2019. Nu am vrea ca actuala administrație să decontăm acest impas și de aceea insist ca și 
conducerea Apa Prod să facă toate eforturile pentru ca aceste sate aparținătoare sau localități 
aparținătoare municipiului Hunedoara, oamenii să vadă că anul acesta se mișcă lucrările 
respective. Vă mulțumesc. ” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„ Deci în ceea ce privește prima întrebare privind cantitatea de apă, cantitate 

menajeră. Societatea Apa Prod de ani de zile cere să fie respectat Regulamentul Serviciului 
Public de Alimentare cu apă și canalizare localităților aflate în aria de operare a SC Apa Prod. 
Acesta este aprobat de către dvs. Noi nu suntem sub tutela ADI Aqua Prest,  care este o 
asociație de dezvoltare intercomunitară.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mă iertați, aveți dreptate. Nici nu-și are rostul explicația pentru că noi aici 

întrebarea era retoric pusă pentru ADI și ADI-ul trebuie să răspundă prin demisii, nu vă facem 
pe dvs. vinovați doar de faptul că... ” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Nu, nu, ca să înțelegem firul evenimentelor.  În acest regulament, la art. 177 

spune următoarele:  
Cantitatea de apă uzată evacuată de utilizatorii casnici stabilită în cadrul 

contractului de prestare furnizare a serviciului reprezintă o cotă procentuală, de regulă, între 
80 și 100% din cantitatea totală de apă rece furnizată, prin hotărârea autorităților publice locale 
pe baza unui studiu de specialitate efectuat de un institut de specialitate.  

Al.2. Cantitatea de apă evacuată de către celelalte categorii de utilizatori se 
consideră a fi egală cu cantitatea de apă consumată. Fac excepții: utilizatorii la care specificul 
activității face parte ca o cantitate de apă să rămână înglobată în produsul finit, caz în care 
debitul de apă evacuată se va stabili prin măsurarea acesteia sau pe baza unui breviar de 
calcul întocmit de utilizator și SC Apa Prod.  

Al. 3. Utilizatorii care se alimentează din surse proprii și care evacuează apa 
uzată în rețeaua de canalizare, vor achita contravaloarea acesteia în baza unui contract 
încheiat cu SC Apa Prod în care se va specifica modul de măsurare sau de determinare a 
cantităților evacuate.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule director, haideți că totuși și timpul dvs. este limitat și a Consiliului Local 

Hunedoara. Domnule director, noi știm legea. Din întâmplare chiar votăm legi. Dacă dvs. vreți 
să vă faceți apărătorul ADI-ului, eu nu am nimic împotrivă. Oricum sunteți într-o mare culpă, 
pentru că ați permis, și acuma mă adresez direct pentru că vreți să vă faceți apărătorul ADI-
ului, ca municipiul Deva să plătească ani de zile 75% încălcând legea. Și o să vreau și eu 
explicații la lucrul acesta. Iar doi la mână, povestea cu studiul nu o mai repetați pentru că s-a 
demonstrat că ați greșit cu toții, l-ați retras de pe ordinea de zi și nu puteți să faceți în acest 
moment dovada că acest studiu a fost făcut în municipiul Hunedoara, în municipiul Deva, în 
municipiul Brad, în orașul Hațeg, în orașul Simeria, în orașul Geoagiu pentru că nu cred că 
cineva de aici din sală a aflat că s-a făcut un astfel de studiu în municipiul Hunedoara. Adică, 
să o lăsăm așa deocamdată. Oricum, nu o să puteți să-mi demonstrați nici mie, nici cetățenilor 
municipiului Hunedoara că trebuie să plătim 100% pentru că așa vă rezultă dvs. dintr-un studiu 
care nu se știe cine l-a făcut, când l-a făcut și cum l-a făcut. Vorbim de un procent între 80 și 
100%. Nu cred că luăm de la robinet 1 litru de apă și aruncăm 1 litru de apă la canalizare. Mai 
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bem și apă. Mai bem și cafea.  
Domnule director, nu mă întrerupeți vă rog frumos. Domnule director, numai 

puțin. Sunt primarul municipiului Hunedoara. Nu mă mai întrerupeți și lăsați-mă să vă explic că 
nu sunteți apărătorul ADI-ului, dar dacă v-ați făcut apărătorul ADI-ului atunci trebuia să veniți 
cu ADI-ul aici.  

Nu acceptăm decât ceea ce spun grupul de consilieri, demiterea acestor oameni! 
Dar nu este problema dvs., este problema Consiliului Județean. Pentru serviciile oferite, pentru 
dezinformarea pe care o practicați, cineva trebuie să răspundă, cum răspundem și noi. Ca și 
consilier local de la putere sau opoziție, ca și primar, ca și funcționari publici. Despre asta este 
vorba.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„ Cu scuzele de rigoare, domnule primar, am vrut doar să spun de ce s-a elaborat 

acel studiu.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nu mai e nevoie să-mi spuneți, că dacă insistați să discutăm pe tema asta, vă 

spun eu când ați venit la mine și mi-ați zis că am dreptate și că trebuie să facem și noi ca la 
Deva, la propunerea consilierilor PNL din municipiul Hunedoara ca acest procent de 90% să 
se plătească 75%. Iar de la 75% ați venit dvs. cu un studiu în care ne demonstrați că de fapt 
este 100%. Nu înțeleg de ce insistați pentru o problemă care nu vă aparține.”  

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„ Cu scuzele de rigoare, domnule primar, domnul consilier m-a întrebat de ce 

sunt cantitățile acelea? Dacă îmi permiteți să vă răspund, privind cantitățile pe care fiecare 
autoritate publică locală le-au stabilit, vă răspund, dacă nu, nu. Era STAS-ul 1546 din 90 care, 
s-a abrogat, la nivel de țară s-a stabilit un studiu făcut de același institut pe care...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„ Bine. Vreți să răspundeți, răspundeți. Prima dată răspundeți vă rog frumos, de 

ce Deva a plătit atâția ani de zile nelegal? Și de ce dvs. în calitate de director ați acceptat 
această nelegalitate?”  

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Domnule primar, Deva a primit în baza Hotărârii de Consiliu Local care era 

parte, anexă la contractul de delegare între ADI și ...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Era pe lângă lege, atenție domnule director. Lăsați Hotărârea de Consiliu Local 

că nu bate legea. Era pe lângă lege și chiar acuma ne-ați și spus de fapt și ați întărit faptul că 
legea spune între 80 și 100%. Deci Deva era pe lângă lege, dvs. cu bună știință, împreună cu 
Consiliu de administrație ați acceptat acest lucru. Noi scoatem hotărârea de consiliu, dar dacă 
legea spune altceva, am greșit și revenim. ” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Domnule primar, nu fac altceva decât să respect contractul de delegare și în 

contractul de delegare nu Consiliul de Administrație dă hotărâri ci Consiliul Local. Dacă dvs. 
dați o hotărâre de consiliu cât o fi ea, noi o vom respecta. Deci să fie foarte clar, eu nu cer nici 
100% în numele Apa Prod-ului nici 5%, noi nu cerem nimic decât vrem să fie respectat cadrul 
legal. La ora actuală, noi avem 20, sau câte?14 hotărâri de consilii locale pentru fiecare 
localitate. Că la Hunedoara e 95, la momentul acela, domnule primar în 2005 când eu am venit 
aici era director domnul Ungur care era inginer constructor, care dumnealui ca șef de sector a 
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venit în fața Consiliului Local Hunedoara de la aceea vreme și a prezentat calculul. Aici la 
Hunedoara este 90%, la Brad este 95%, la Geoagiu este 100%, cum consilierii locali de la 
aceea vreme au hotărât. Noi, în baza Regulamentului am cerut să se respecte ceea ce se 
scrie în Regulament. Dacă dvs. prin reprezentantul dvs., prin majoritatea care se face în ADI 
Aqua Prest, cu respectare veți stabili oricare alt procent, societatea comercială le va aplica în 
facturi conform hotărârii ADI Aqua Prest. Pentru că ea este cea care ne spune ce se întâmplă 
în contractul de delegare.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„V-am înțeles perfect. Stimați colegi, facem o hotărâre de Consiliu Local pentru 

că studiul de care vorbește domnul Director General este egal cu zero. Vi s-a explicat acum că 
de fapt în baza hotărârii de Consiliu Local putem scădea prețul, cantitatea, mă scuzați.  

Veți avea pe ordinea de zi un proiect de hotărâre, pe care dânșii sunt obligați, 
nu? că așa ni s-a spus, să-l aplice și revenim și noi la 75% ca cei de la Deva. 80%, sper să fim 
cu toții de acord.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Nu am nimic de obiectat doar că, nu pot să nu spun că o Universitate tehnică 

face un studiu egal cu zero. Nu accept ca inginer... nu accept așa ceva.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Din punctul nostru de vedere este egal cu zero. Nici nu l-ați prezentat, nici nu l-

ați supus dezbaterii publice, nici nu ne-ați informat. Exact cum se întâmplă de ani și ani de zile. 
Iar  lucrurile se schimbă. Iată că de data aceasta consilierii liberali au atras atenția asupra unui 
lucru cu care suntem cu toții de acord.”  

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„De acord cu dvs. că dvs. decideți și nu noi și nu noi am cerut. Nu noi am cerut.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Dar cine a cerut?” 
 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Asociația de Dezvoltare Intercomunitară. Noi am făcut ceea ce scrie în 

Regulament. Dacă se schimbă Regulamentul și trebuie să scriem altfel, altfel facem.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Și mă rog, domnul Bălan spune că dvs. ați cerut, dar nu mai dezbatem. Bine.” 
 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Nu discut ce spun alții.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Vă propun să trecem totuși la subiectul care ne interesează, introducerea apei și 

canalizării în satele aparținătoare, conform discuțiilor avute în 2016 respectiv 2019, anul 
acesta. Când încep lucrările?” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Știți foarte bine că împreună cu dvs. am dezbătut toate posibilitățile de reabilitare 

și de extindere a rețelelor de apă și canal în municipiul Hunedoara și satele aparținătoare. Vă 
pot spune că în 23.09. s-a depus un proiect pentru Județul Hunedoara în valoare de 286 mil. 
de euro în care avem cinci sisteme de alimentare cu apă.  

29 



Am avut și am întâmpinat probleme, așa cum la discuțiile pe care le-am avut și 
dvs.  le-ați ridicat în Ianuarie a acestui an, privind eligibilitatea și rezolvarea problemelor de la 
Zlaști, Răcăștie, Groș, Boș. Am găsit soluțiile astfel încât propunerile noastre și ale 
consultanților de proiectare să fie eligibile adică să ne încadrăm în 1.000 și 2.000 de euro. 
1.000 de euro pentru metrul liniar de apă, 2.000 pentru canalizare. Știu că aveți o întrebare 
privind Zlaști-ul. Zlaști-ul intră în kilometrii de rețea pentru municipiul Hunedoara, Zlaștiul fiind 
ca și stradă în municipiul Hunedoara, informațiile pe care dvs. le aveți de la unii colegi de ai 
noștri nu au fost pertinente. În ceea ce privește Răcăștia, că nu există rețea de canalizare 
pentru Răcăștie, ați avut dreptate pentru că la punctajul pe care l-am avut, propunerea dvs. nu 
a fost prinsă, în proiectul pe care l-am depus noi am avut o discuție înainte, dintr-o scăpare, zic 
eu, cu o zi înainte în propunerea pe care am depus-o la București lucrurile sunt acolo.  

Proiectul este întârziat cum toate proiectele europene sunt întârziate la nivel de 
țară privind POIM-ul este depus, aprobat. La faza asta noi, ca autoritate contractantă suntem 
în faza de elaborare a autorizației de construcție prin care vom lua avize, acorduri și impactul 
de mediu, ținând cont că avem o problemă, județul Hunedoara cu impactul de mediu că 40% 
din teritoriu face parte din natura 2000 și este o procedură mai greoaie, dar în această 
perioadă noi, ca și contractuali v-am spus facem aceste lucruri. Proiectul este realizat în 
proporție de 70% am făcut SF- PT, proiectantul va face aialaltă 25%  și caietele de sarcini. 
Acestea le vom depune, SF-ul, PT-ul și avizele și acordurile, fac parte din documentația de 
finanțare și credem că în toamna acestui an vom depune autorizația de finanțare.  

Având caietele de sarcini, cum am făcut și cu celelalte proiecte, și pe PO și pe 
ISPA, vom demara procedurile de licitație, cu clauza suspensivă la aplicarea, aprobarea 
finanțării să putem da ordinul de începere. Acestea sunt lucrurile pe care noi și cu unitatea de 
implementare le face. Țin să vă precizez faptul că ați știut foarte bine că am avut o problemă 
cu acel consultant care de cinci luni de zile nu a prea lucrat și proiectul este elaborat de noi în 
totalitate am putea spune, elaborat de noi și depus la Minister.  

Acestea sunt situațiile dar trebuie să precizez faptul că săptămâna aceasta 
Miercuri am avut întâlnire la Regională, Apa Prod-ul a fost felicitat pentru modul în care a 
încheiat POS-ul și n-aș vrea ca Județul Hunedoara să fie în situația Timiș-ului și a Aradului, 
adică, să mă laud că am depus POIM-ul dar să nu fi terminat proiectele de pe POS. Ce 
înseamnă asta? Că banii care i-am luat de pe POS nu i-am cheltuit. Județul Hunedoara i-a 
cheltuit. Tăiam din POIM și făceam lucrări în continuare. Asta este situația Apa Prod-ului, știți 
foarte bine, îmi pare rău că în Decembrie când am organizat încheierea primul proiect din țară 
pe POS, municipiul Hunedoara nu a fost la această întâlnire. Măcar să fim mândrii că o țară 
întreagă ne laudă și în județul Hunedoara suntem văzuți ca și paria. 

O spun și o să o spun în toate consiliile locale. E adevărat, nu suntem perfecți 
dar în ceea ce privește fondurile europene, cred că da. După câte șicane am avut, personal și 
ca societate. La ora actuală SC Apa Prod nu are 0,5 euro corecții financiare pe fonduri 
europene. Ați vrea să fim în situația Arad-ului și Timișoara cu 7 – 8 mil de euro? Corecții 
financiare în condițiile în care valoarea contractelor a fost egală? 

Asta suntem și o spun răspicat pentru că este munca noastră. Eu sunt de acord 
cu domnul primar pentru că dumnealui am avut o colaborare foarte bună, am discutat fiecare 
conductă care trebuie făcută și dumnealui s-a zbătut  pentru fiecare localitate să aibe apă și 
canal. Împreună cu colegii noștri am găsit soluțiile, de la Răcăștie să mă duc nu știu peste ce 
dealuri până unde trebuie, să aduc canalizare, ș.a.m.d având interpelări și o legătură perfectă 
cu autoritatea publică din Hunedoara. 

Aștia suntem, acolo suntem nu vă spun mai mult. E adevărat că în 2016 cu toții 
am spus că trebuie să se gate acest proiect. Din păcate, la nivelul țării, fondurile europene nu 
au mers foarte bine. Din păcate! și dacă vă spun din 42 de operatori, 6 contracte la nivelul țării 
sunt aprobate, 12 sunt trimise la Bruxelles, și 28 – nici cât noi. Aștia suntem. ” 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule director, este adevărat că avem o relație bună cu societatea Apa Prod 
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pentru că e normal să fie așa. Și avem o relație extraordinară cu punctul de lucru de la 
Hunedoara, amărâtul acesta de punct de lucru care este cam cât o comună pentru cei de la 
Apa Prod. Și cu dumneavoastră avem o relație foarte bună, de altfel nici nu avem nimic de a 
reproșa pe persoană fizică.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Nici eu cu dvs.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„ Dar, din păcate, conducerea societății nu și-a făcut treaba. Ați recunoscut. 

Întârzieri de 5 luni de zile, problema cu firma de consultanță. Eu nu vreau să deconteze, atât 
eu cât și nici un consilier local de aici indiferent de la ce partid este,  această întârziere. Ca 
atare, dacă vreți să avem aceeași relație bună, vă propun ceea ce am și declarat în presă. 

Anul acesta, nu știu cum faceți dar trebuie să începeți lucrările de canalizare la 
Peștiș. Eu nu sunt dispus să aștept finalizarea de anul viitor cu lucruri care se pot întâmpla prin 
2020 eventual 2021, iar nici pe cetățeni nu cred că îi mai poate lămurii cineva, ce ziceți 
doamna reprezentant sătesc de la Peștis, am dreptate? Domnul Kofity reprezentant de la 
Răcăștie? Am dreptate? Pot întreba pe fiecare.  

Deci, ca să încheiem într-o înțelegere amiabilă, găsiți resursele financiare ca 
aceste sate aparținătoare să beneficieze anul acesta de începerea lucrărilor pentru că știu că 
puteți să o faceți. Asta este propunerea mea ca și primar al municipiului Hunedoara și nu cred 
că cineva nu ar fi de acord să începem anul acesta în loc de anul viitor. Mulțumesc.” 

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„ Domnule director, eu fac parte tot dintr-o stradă aparținătoare a municipiului 

Hunedoara, cartierul Buituri care este canalizat și cu conducta de apă schimbată pe o pătrime 
din suprafață. Adică, strada Lătureni este până sub Biserică, de colo este necanalizată, iar 
strada Buituri este total necanalizată și cu conducta de apă pe care o datorăm împușcatului că 
dacă nu era el cu CAP-ul să facă o afacere să îi dea niște locuri prin câmpurile CAP-ului ca să 
pună niște stâlpi Combinatul, nu aveam nici în ziua de azi apă curentă. 

 Normal, vecinii plătesc aceleași impozite ca și orice cetățean al orașului 
Hunedoara. Cu domnul primar am discutat chestia asta și domnul primar aruncă pisica în 
curtea dvs. E proiectul dvs. și e foarte bine că ați venit și ați văzut despre ce e vorba la noi. Noi 
nu vrem altceva, decât, deci problema cu plata la noi nu se pune problema, deci vecinii mei 
plătesc apa și canalizarea fără nici un fel de problemă. Dar noi încă mai stăm la nivel de fose 
septice care nu sunt chiar septice și care nu că poluează dar atmosfera este foarte plăcută  
mai ales acum când vine căldura. Deci Buiturul nu cred că este o problemă mai ales că la 
regimul de canalizare poate fi folosită doar căderea fiindcă e deal. Deci toate casele sunt în 
deal poate să vină conducta de canalizare fără nici o problemă, dar trebuie să fie bunăvoință 
pe chestia asta. Să vadă oamenii că încep lucrările chiar dacă spargem străzile, chiar dacă e 
un pic de disconfort de câteva luni de zile.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nu am înțeles. Cum adică aruncăm pisica la dânșii? Păi pentru asta discutăm. 

Dânșii răspund. Dacă vreți să răspundem noi, ieșim din ADI. ” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Eu v-am sesizat cu ce probleme am în cartierul Buituri. Dvs. ați spus că proiectul 

aparține Apa Prod-ului.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Păi și nu e așa?” 
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D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Păi foarte bine, și atunci dânșii să ne dea un răspuns. ” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Așa, mulțumesc. Mă iertați.” 
 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Autoritatea publică locală a propus spre execuție acest proiect pe care noi l-am 

prins. Mai mult, investițiile se fac din bani europeni, bani guvernamentali, bani publici. Până la 
coadă despre ce vorbim? Cine asigură finanțarea? Știți foarte bine că banii europeni nu se dau 
chiar așa de repede fără a fi verificați. Dacă noi spunem că pe strada I.L. Caragiale sunt patru 
case, domnii de la Bruxelles au GPS și verifică. Sunt patru case? Și de multe ori, nu sunt și cer 
lămuriri, de aceea sunt atâtea lucruri. Domnii de la Bruxelles văd, avem PUG-urile 
terminate?pentru că ei fac PUG-ul. Ca de exemplu în Deva, Deva nu are PUG, nu știu 
Hunedoara, dar are numai până la strada Vulcan, mai în sus nu are. Și nu ne acordă banii.  

Deci, în Buituri am discutat nu o dată și cu domnul primar despre strada Lătureni 
să găsim sursele să se facă rețeaua de canalizare de 80 de metri ș.a.m.d cât o fi. Problema 
este și să fie foarte clar de sursă de finanțare.  

Peștișul. Ce pot să-i spun domnului primar?Avem proiectul aprobat clar pentru 
Peștiș, dacă găsim o sursă de finanțare, alta decât fondurile europene până vin, o putem 
executa și în momentul în care vin fondurile europene și noi am respectat proiectul și 
procedura fondurilor europene putem să cerem la rambursare acești bani. Avem niște surse la 
nivelul județului, urmează să vedem cum le distribuim. Avem niște resurse la nivelul județului. 
Deci ce pot spune la ora actuală, dacă în Ianuarie nu puteam să spun primarilor care este lista 
de investiții sigură, că nu aveam, care sunt fondurile acum am trecut de acest hop, eram în 
divergență cu consultantul pentru că și acolo consultanții aceștia, nu știu dacă știți, sunt tare 
șmecheri și vor să nu lucreze și să ia bani și ne limitau la niște sume. Ori acum sumele sunt 
mult mai mari decât discutam în Ianuarie, nu s-au mai întâmplat ceea ce ne reproșa domnul 
primar atunci că este o problemă între noi și consultant, s-au depășit că noi am avut dreptate 
la vremea aia, dumnealui știa o treabă din interior sau din exterior, că de aceea suntem blocați. 
Iată că am depășit nu 156 mil., 286 mil. și consultantul nu ne cere bani suplimentari.  

Deci eu nu ascund nimic dar, în Viile Noi, nu a fost apă în Deva, dar când am 
spus să se facă pe fonduri europene, s-au făcut. Știți foarte bine că pe fonduri europene 
lucrurile sunt mult mai drastice în a analiza proiectul. Am făcut acum, am lucrat zi și noapte și 
colegii de la personal ar trebui să știe cât s-a lucrat până la 2 – 3 noaptea de unii colegi și am 
terminat acest proiect așa cum am spus primarului. Am lucrat până seara, până noaptea și am 
făcut în așa fel încât să nu avem probleme, într-adevăr că puteam să depunem de un an, iată 
că Timișoara a depus și? S-a implementat? E un ping-pong din ăsta,  Bruxelles ăsta. Mă 
încântă pe mine? Că trebuie să-i mai dau clarificări? Nu. Am vrut să fim cât mai exacți dacă 
putem, pentru că avem trei proiecte europene fără corecții financiare cu toate reclamațiile la 
DNA.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da. Domnul Sevastru.” 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Vreau să vă rog următoarele probleme. Sunt președintele Asociației de 

Proprietari din municipiul Hunedoara care are în componență un număr de 21 de blocuri 
dispuse pe strada Oțelarilor, Laminatorului, Ion Creangă și Topitorului. Pe aceste străzi, mă 
refer în special pe strada Oțelarilor, pe strada Laminatorului și pe strada Ion Creangă 
canalizarea este sub orice critică. De 4 – 5 ani de zile am tot făcut reclamații, sesizări. Au 
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venit, au făcut măsurători, au ajuns la concluzia.... Pe strada Laminatorului și Oțelarilor 
această canalizare este colmatată în proporție de peste 80% și chiar au venit, au făcut, au 
băgat nu știu ce aparat de fotografiat, nu mă pricep în termenii dvs. și au ajuns la concluzia că 
trebuie urgent reabilitată canalizarea. De ce vă spun aceasta? Pentru că am probleme mari în 
momentul în care se înfundă canalizarea aceasta refulează inclusiv pe căminele de apometre. 
Deci de nenumărate ori apometrele de la limita de bloc le-am găsit pur și simplu colmatate de 
apa de canal.  

În altă ordine de idei v-aș solicita eliminarea din facturile de apă a punctului de 
apă pluvială. Pe străzile Laminatorului și Ion Creangă toate blocurile sunt acoperite. De ce 
plătim apă pluvială când blocurile sunt acoperite din construcție.  

Sau în altă ordine de idei, domnule director, suntem în anii mâine poimâine 2020. 
Domnule director e strigător la cer să vedem că în momentul când vii să facă citirea 
apometrelor la limită de bloc, vin operatorii de la Apa Prod, cu lupa aia amărâtă și dă canalul 
la o parte și ba nu poate să citească apometru, că e aburit, ba e înghețat, ba se aburește 
lupa. Oare nu se găsesc metode mai... vorba aia în secolul XXI, deci posibilități de citire a 
apometrelor să eliminăm cu lanterna și cu lupa aia cu telescop. Și am auzit prin țară, sunt 
comune în țară mai ales în județele din sud unde citirea apometrelor se face prin... nu știu e 
chiar strigător la cer sa vezi cu lupa aia și iarnă și vară și plouă.  

Ultima problemă, în momentul în care au fost amplasate apometrele la limită de 
bloc, la unele blocuri în special pe strada Laminatorului, distanța de la bloc până unde este 
amplasat apometrul este destul de mare. Solicităm ca aceste apometre să fie amplasate cât 
mai aproape de intrarea în bloc și posibilitatea și reamplasarea acestora. Sunt amplasate pur 
și simplu unde nu pot ajunge cei cu lupele, cu lupa telescopică, sunt obligați să se bage în 
canal și să ajungă până la apometrul respectiv. Am întâmpinat o problemă pe strada 
Oțelarilor, s-a spart conducta de alimentare cu apă, dincolo de apometru, deci imediat la un 
20 cm de  apometru către bloc, am înțeles că intră în aria de responsabilitate a Asociației de 
Proprietari ceea ce trece de apometru, dar de la apometru până unde s-a găsit spărtura era o 
distanță de vreo 11 metri.  Când au venit de la Apa Prod și au constatat s-au frecat la mâini și 
zice: Domnule director, am scăpat! Nu-i al nostru! Deci intră în aria de responsabilitate a 
Asociației de Proprietari. Vă dați seama, cu ce să pot eu să remediez această treabă? Deci, 
nu am utilaje de săpat? Bine, ar fi absurd să nu recunosc că totuși am primit cât de cât sprijin 
de la Apa Prod în ceea ce privește depistarea locului în care s-a produs această spărtură. Ca 
să nu vă mai spun, dvs. știți prea bine, în momentul în care au descoperit avaria, când au 
scos bucata de țeavă, m-am crucit, dacă noi putem să bem apă așa zisă potabilă când țeava 
era colmatată în proporție de, eu știu, 90%. Atâta zicem că e diametrul țevii și mai curge apa, 
ca o comparație, ca pe pix și restul era colmatată toată. Deci, nu se poate așa ceva. Vă 
mulțumesc mult.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
„Vă spun următoarele lucruri. Rețelele de canalizare de pe strada dvs. sunt 

prinse în reabilitare. Unu la mână.  
Doi la mână. Asociația de locatari și noi am preluat un domeniu public făcut pe 

vremea lui Ceaușescu, îi drept, care atunci când am cumpărat blocurile, am cumpărat 
domeniul privat, care de la apometru de la cămin încolo e al nostru. Mie îmi pare rău dar eu 
am stat la casă la țară și după gard orice lucrare am făcut-o eu cu tata. Noi ne-am trezit dintr-
o dată cu blocurile și nu știm, nu mai suntem IGO.  

În altă ordine de idei, chestia cu contoarele. În acest program am prins aproape 1 
mil. de contoare prin ultrasunete pentru că nu mai avem încredere în cititorii noștri care vin și 
citesc și au tot felul de, sunt oamenii noștri. Pe de altă parte, nu știu dacă știți dar asociațiile 
de proprietari din municipiul Hunedoara au o datorie de 3 mil. lei vechi pe care nu mai putem 
să-i recuperăm. Da, suntem cu ei în judecăți și lucruri din astea.  

În ceea ce privește colmatarea țevilor, e adevărat, ele au o perioadă de înlocuire 
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în care trebuie înlocuite. Știm că am avut o stație de tratare a apei din 1966 care consuma în 
ultimii ani 300 mc de nisip datorită calității ei, am făcut una nouă. Știm că până în anul 2010 
când am dat drumul la stația de tratare a apei intra în Hunedoara 2 mil. mc de apă și la ora 
asta intră 470 mii mc de apă, știm că am făcut toate lucrurile acestea. Ceea ce spuneți dvs. e 
adevărat, rețelele de canalizare îmi spune colegul, sunt prinse în acest proiect, discutate cu 
Primăria și cu  Apa Prod, facem lucrurile astea.  

În ceea ce privește rețeaua de apă, și apa îmi spune colegul este prinsă în 
proiect, o să se înlocuiască prin acest program. Dar, aș vrea și de la dvs. să avem ajutor, fac 
apel aici către toate asociațiile de locatari, să avem un ajutor în a putea deconta și verifica 
aceste instalații. Noi, așa cum spune legea, de la apometru încolo nu putem face acest lucru 
pentru că intrăm în domeniul privat și în domeniu privat al altora nu putem face lucrări. Dar, 
avem asociații de locatari bune în Hunedoara și asociații de locatari slabe. Prin contorizare 
individuală sunteți orașul cu peste 9.000 de apartamente contorizate individual. Am crezut, 
cum și dvs. ați crezut, în cealaltă legislatură, că se îmbunătățește gradul de încasare a 
facturilor. Din păcate, lucrul acesta nu se vede pentru că cel care a plătit înainte, plătește și 
acuma. Doar că nu mai oprim la toată lumea apa. S-a îmbunătățit, drept e că s-a îmbunătățit. 
Dar, sunt probleme peste tot. Și noi ne dorim să nu mai avem 30 de cititori la Hunedoara și să 
avem 2 cu o mașină care să citească toate contoarele. ISPA și POS-ul au făcut următoarea 
chestie, am crezut că asta e binele făcut. Știm câtă apă producem la râul Bărbat, știm câtă 
apă intră în Hunedoara, știm câtă apă pleacă din Uzina de tratare și nu mai avem costuri să 
plătim la Apele Române. Domnul Bădin e aici și știe despre ce e vorba pentru că sunt 
contoare pe toată țara. Mai avem următoarea chestie care am fost fraieri că nu am făcut-o. 
Că noi nu am știut, sau am știut că nu luăm banii de la râul Bărbat și de la stații, luăm de la 
populație. Trebuia să facem următoarea chestie. Să facem contorizarea electronică și nu mai 
aveam treabă. Pentru că aceste contoare spun și următoarea chestie: în 24 de ore vede câtă 
apă consumă omul. Pentru că la nivelul României și a județului avem apă nefacturată, ca să 
nu-i spun altfel, foarte multă. O să rezolvăm prin acest program și această problemă. Vă 
mulțumesc și oricând. 

În ceea ce privește apa de ploaie. Vă prezentați mâine la noi sau când puteți,  
încât apa de ploaie nu merge pe zonă pietonală și intră prin jgheab în pământ, mă mir că nu 
ați făcut-o până acuma, tăiați această poziție pentru că apa nu vă este preluată pe un 
domeniu public. Și s-au făcut lucrurile astea, deci acolo unde sunt șarpante, unde blocurile și 
nu mai merge în rețea cum mergea înainte prin interiorul blocului ci în afară, în contractul pe 
care dvs. îl aveți pentru apa de ploaie și spuneți suprafețele cutare, se taie. De comun acord 
între cele două părți contractante, noi și asociația de locatari.”  

 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Am înțeles, vă mulțumesc.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da doamna Logofătu, poftiți.” 
 
D-na Logofătu Daniela Maria: 
”Nu mai am.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnul Jitian?” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Am vrut să întreb despre stadiul proiectului de extindere a rețelei de apă-canal, 

dar s-a răspuns la întrebare. Mulțumesc.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Kofity.” 
 
D-nul Kofity Zoltan: 
”Domnule director, ați răspuns la multe chestii. Eu nu vreau să lungesc foarte 

mult. Am putea vorbi aici ore în șir despre probleme și soluții dar pe scurt aș dori să aflu doar 
când credeți că se pot demara lucrările în satele aparținătoare Răcăștie, în zona Ceangăi din 
Hunedoara și Peștiș?” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Am înțeles rugămintea domnului primar, că este o problemă mai importantă în 

Peștiș, care a avut o rețea de apă făcută pe fonduri europene, știm cum, ce s-a întâmplat. 
Atunci când am dus colectorul prin Peștiș la vremea respectivă, noi am rugat administrația 
publică de atunci: ”hai să facem o chestie să nu mai spargem încă o dată Peștișul pentru că 
colectorul trece pe la voi prin sat. Hai să facem și niște racorduri.” Nu am avut înțelegere. 
Trebuie să spunem chestiile acestea ne place, nu ne place. Este spart satul. ”Hai să facem o 
rețea paralelă. Hai să facem niște racorduri ca oamenii aceștia să se întâmple.” Nu am putut. 
Am asfaltat, am băgat un colector. Am făcut rețeaua de apă. ”Hai mă fraților, nu mai spargem 
o dată. Hai să vedem. Cu vremea aceea, nu spun că nu este așa.” A venit actuala conducere. 
Este adevărat că împreună cu dumnealor am făcut și trebuie să își aducă aminte toată lumea, 
am făcut niște eforturi împreună ca să salvăm niște bani europeni care erau pe punctul de ai 
pierde Hunedoara, nu altcineva și acum avem un proiect, prin acest proiect avem rețeaua de 
canalizare pentru Peștiș. Domnul primar știe ceva și noi știm ceva pentru că avem niște bani 
care îi putem da, dar avem un culoar Mureș - Nord, mult mai lung, care începe repede, tot 
așa reabilitarea străzilor. Dar, dacă din acești bani sau din alți bani putem rupe să începem cu 
canalizarea din Peștiș, probabil că asta vom începe mai repede. În rest, noi sperăm că în 
toamnă să avem finanțarea și să vedem cum putem găsi sursele. Nu vă pot spune pentru 
niciuna cu siguranță că la 1 August, dar probabil  o să avem, împreună cu Consiliul Județean 
și Primăria Hunedoara niște discuții, niște analize, să vedem care sunt prioritățile, ținând cont 
de faptul că eu înțeleg că sunt astea că în Hunedoara sunt proiecte și de reabilitare de străzi, 
lucru care este la nivelul țării și noi tot spunem: ”hai mă, dați-ne bani să facem apa și canalul 
să nu spargem străzile, că cinci ani după acea nu mai putem umbla la ele.” Și noi știm ce 
pățim în Hațeg, care am făcut rețeaua de apă și canal înaintea asfaltării, s-a făcut asfaltarea 
și acum când intervenim pe asfaltare, ne costă foarte mult. Costă foarte mult că trebuie să o 
facem la nivelul fondurilor europene sau la nivelul ălora. Este foarte scump. Este 100.000 lei, 
10.000 lei un mp. Deci o să avem o analiză. Problema Peștișului este asta.” 

 
D-nul Kofity Zoltan: 
”La momentul de față, Răcăștia pe ce poziție este? Prioritar?” 
 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Nu există poziție. Valoarea investiților pentru Municipiul Hunedoara, este undeva 

la, poate 40 mil. euro. Această valoare se va împărții în contracte. Nu există prioritate și asta 
am spus-o de la început. Împreună cu autoritatea locală stabilim prioritățile. Nu este așa 
domnule primar? ”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Doamna Szabo?”  
 
 
Dna Szabo Dorina – delegat sătesc Peștiș:  
”Nu mai am întrebări.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Eu cred că domnul director a răspuns la ceea ce era de răspuns. Relația cu 

societatea o văd în felul următor. Ea se subordonează direct Consiliului Județean, fiind 
acționar majoritar, dar suntem și noi pe acolo, iar tratamentul de care beneficiază cetățeanul 
din Hunedoara se pare că nu este cel de care beneficiază și cetățeanul din Deva. Noi nu 
avem cetățeni de rangul 1 și de rangul 2. Doar cineva își poate imagina asta. Exact ce 
spuneați. Avem investiții foarte multe în Hunedoara pe reabilitările stradale și de curând ați și 
dat o mână de ajutor, trebuie să recunoaștem și lucrurile bune, nu doar să ne certăm, ați dat o 
mână de ajutor la apa de la ICSH și mai avem și alte străzi unde am discutat cu domnul 
Florănescu, care a rămas să rezolvăm prima dată ce este de rezolvat. De aceea lista de 
investiții a dumneavoastră trebuie verificată și de către noi. Nu este suficient doar să 
discutăm. Eu cred că o comunicare mai bună cu noi nu v-ar strica.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Văd că asta este o problemă și nu sunt de acord cu ceea ce spuneți că avem 

prioritate Deva și Hunedoara pentru că în ultimii 4 sau 3 ani, nu știu dacă am fost de mai 
multe ori în Hunedoara sau în Deva. În Deva, cred că am fost o dată. Povestea cu cantitatea 
de canal menajer, trebuie să o înțelegem și o spun încă o dată, ca niște greșeli făcute de 
către autoritățile publice locale în timp. Rău este că noi acum, și noi și dumneavoastră, 
actualul Consiliul Local, trebuie să respectăm, că noi legea trebuie să o respectăm. Ce și 
cum, vom hotărî, este altă parte. Trebuia să punem aceste lucruri.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ideea era că, atunci când spun că așa suntem tratați știu de o spun. În primul 

rând sediul societății ApaProd este în Deva, IV-ul este încasat de Primăria Deva, Primăria 
Hunedoara, nu încasează nici un leu, utilajele sunt marea majoritate în Deva, nu 
dumneavoastră sunteți de vină, asta este o discuție pe care o purtăm noi, în Consiliul Local, 
pentru că acest IV, stabilește bugetul local al localității, îl alimentează și automat faci investiții. 
Deva, Deva, Deva. Consiliul Județean este în Deva, Prefectura este în Deva, sediul 
Inspectoratului este în Deva, Poliția este în Deva, Armata este în Deva, cam vreo 10 minute 
vorbesc și vă înșir toate deconcentratele, descentralizatele, instituțiile statului, toate în Deva și 
s-au trezit să ducă și Apa Prod-ul în Deva că nu puteau să-l lase în Hunedoara că era nevoie 
la Apa Prod de un sediu super luxos, care să fie neapărat acolo. Eu la asta mă refer.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Să știți că cel din Hunedoara a fost mai scump decât cel din Deva.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și pentru asta militez, să se mute sediul la Hunedoara și să fim și noi tratați ca 

cei din Deva. Discuția cu ADI –ul, nu că a avut interpelare domnul Bădin, eu am spus-o mai 
demult, ineficient, nu știu despre ce vorbesc, nu comunică absolut deloc, nici nu știu cât stau 
pe la serviciu, o să văd și cam cât stau pe la serviciu, că nu prea stau pe acolo, după câte am 
înțeles. Demiterea, dar acest lucru se reglează cu Consiliul Județean nu cu dumneavoastră 
iar în ceea ce  privește investiția pe satele aparținătoare, sper ca în urma unei discuții pe care 
o vom purta împreună cu președintele Consiliului Județean, aceste localități și evident am 
spus Peștiș pentru că acolo am rezolvat problema pe jumătate, că de aceea mă și refeream și 
este și o suprafață foarte mare, să putem introduce canalizarea anul acesta mai ales că ați și 
subliniat, o greșeală făcută în timp, tot de conducerea unui Consiliu Județean ineficientă la 
momentul respectiv,  au băgat canalul colector mare prin sat și nu s-a înțepat nimeni în el, l-
au acoperit și îi lăsăm pe oamenii aceia așa. De aceea spun, nu este corect ca oamenii să ne 
reproșeze nouă un lucru de care nu avem parte în această vină. Dacă am avea-o, asta este. 
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Da, dacă nu eram ADI, este adevărat puteam să depunem proiecte pe fonduri pe MDRAP, să 
obținem pe PNDL II să obținem bani pentru aceste lucrări. Puteam să o facem, putem pe 
fonduri de dezvoltare și investiții, dar nu avem cum că de aceea suntem acolo și nu suntem 
de sine stătători. Eu vă mulțumesc pentru că v-ați făcut timp și sper ca săptămâna viitoare să 
avem acea întâlnire pentru finalizarea propunerilor noastre privind introducerea canalizării 
pentru început în satele aparținătoare după care dumneavoastră să găsiți soluții să puteți să  
rezolvați ce rămâne pe proiectul celălalt. Mulțumesc.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Și noi vă mulțumim domnule primar.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri, domnule director, am o simplă 

întrebare la dumneavoastră. Eu locuiesc în zona B-dul 1848, între QA și QB. Am înțeles că de 
curând s-au făcut reabilitări ale rețelei de apă acolo, este adevărat, da? Și avem o mică 
problemă. Ca și cetățean, eu de exemplu foarte greu îmi pot accesa parcarea, deoarece în 
ultima vreme a plouat foarte mult, s-a lăsat pământul și de câte ori merg dau cu mașina în 
acele gropi. În afară de asta, pe zona verde este depozitat un morman întreg de pământ. Eu 
știu că va fi reabilitată zona și din punct de vedere al…este inclusă…” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Șantier, da. V-aș fi răspuns dacă…” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dar până la urmă pământul acela, grozăvia aceea…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule consilier, ne ocupăm noi. Domnul director nu are nici o vină aici. Noi 

ne ocupăm. Săptămâna viitoare începe reabilitarea. V-am și răspuns.”  
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu înțeleg.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”V-aș fi răspuns dacă m-ați fi întrebat.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mulțumesc. O săptămână nu putem să ne accesăm parcările, deci nu putem 

trece printre, o să vedeți. Trebuia pus, așezat pământul la loc. Dacă s-a săpat jos, trebuie pus 
la loc. Neasfaltat, am înțeles, dar trebuie pus la loc, nu poți lăsa groapă.” 

 
D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Haideți să vă spun. Aceea zonă va fi complet reabilitată. Eu dacă aș sta acolo aș 

fi foarte mândru că este una dintre primele zone din Hunedoara care este reabilitată. Și acum 
să vă spunem, împreună cu Primăria sau Primăria împreună cu noi, facem lucrul acesta ca să 
fie bine pentru hunedoreni. Copilul acesta care este lângă mine, că pot să-i spun și vine în 
fiecare dimineață la dumneavoastră sau ascultă de domnul primar și este mai mulțumit decât 
de mine, de domnul Florănescu, atunci a făcut multe, cu toate că nu-i hunedorean. Și spunem 
chestia aceasta pentru că, trebuie să știți, băiatul acesta, domnul inginer, a pus la punct stația 
de tratare a apei. Erau mulți din Hunedoara care nu au pus-o și funcționează.” 

Dna Szabo Dorina – delegat sătesc Peștiș:  
”Stația din Peștiș arată foarte bine.” 
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D-nul Dir. Gen. Apa Prod Hunedoara – Arion Victor: 
”Mă bucur că spuneți, numai că el atunci nu făcea parte din Apa Prod.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnul consilier a atras într-adevăr atenția asupra unui lucru. Intrăm de 

săptămâna viitoare, practic tot cartierul, va fi reabilitat. Este adevărat sunteți la prima ședință, 
nu aveați de unde să știți, decât dacă ați fi citit pe internet, pe emisiunile mele. Au rămas niște 
disfuncționalități dar așa a fost și pe pietonal. Iar acum pe pietonal avem 1000 de oameni în 
fiecare seară, la fel cum și cartierul OM trebuie să beneficieze de apă, canalizare și asfalt. 
Este o stare de disconfort, asta o recunoaștem toți, dar nu poți să înlături starea de disconfort 
foarte repede, însă ceea ce mi-ați atras atenția, dacă Luni dimineață ține vremea cu noi, să 
mergem cu buldozerul acolo și să rezolvăm ceea ce ați spus că asta nu este greu și să nu 
mai așteptăm chiar până intră utilajele, dar cu siguranță săptămâna viitoare utilajele vor intra 
pentru că am semnat ordinul de începere a lucrărilor. Am căutat să nu fie vremea prea urâtă 
că vedeți ce s-a întâmplat și în Peștiș, ne tot înjură doamna Szabo în ghilimele, că ne-am 
apucat să reparăm drumul și ne-a prins ploaia. Acum ce să facem? E, aici la ICSH, domnul 
director are un merit, pentru prima dată, în administrație când punem și noi frumos ”calul 
înaintea căruței”, am discutat, nu avem apă, a făcut tot efortul, a schimbat toate 
branșamentele ca să putem noi să asfaltăm, că se poate întâmpla să uităm, asfaltăm și pe 
urmă spargem.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cred că trebuie să mulțumim domnului director de la Apa Prod și dăm cuvântul 

în continuare doamnei Logofătu.”        
          
Dna Logofătu Daniela – Maria: 
”Un cetățean ne cere sprijinul într-o problemă, domnule primar, la veche Unitate 

Militară, îmi spune că este depozitată o cantitate considerabilă de piatră cubică, dale, beton, 
borduri. Domnul este interesat să cumpere, doar că nu o poate face din motiv că nu există o 
hotărâre de Consiliu Local în acest sens.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Nici nu vindem pentru că nu suntem agenți comerciali. Nu avem voie. Este o 

chestie de administrație locală și o și folosim noi.” 
 
Dna Logofătu Daniela – Maria: 
”Asta vroiam să știu, ca să știu ce să-i răspund.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu avem dreptul.  
 
Dna Logofătu Daniela – Maria: 
”Am crezut că se poate valorifica.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Eu m-aș bucura. Am putea să găsim o soluție. Nu aș avea nimic împotrivă, dar 

este destul de complicat și atunci o mai folosim noi. Mai pavăm o stradă, mai folosim dale.” 
 
 
Dna Logofătu Daniela – Maria: 
”Mulțumesc.” 
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D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar totuși o să verific, dacă găsim o soluție.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Mai este cineva din partea consilierilor care dorește să ia cuvântul?” 
 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
”Domnule primar, vă rog din suflet, vă cer sprijinul dezafectării punctului de 

colectare a deșeurilor menajere de la CM 5 întrucât sunt două puncte de colectare a deșeurilor 
menajere, unul în apropierea altuia, mă refer la cel de lângă intrarea la Liceul nr.3 și sunt prea 
aproape. Pentru a elimina mizeria din jurul blocului CM 5, v-aș solicita amplasarea de urgență 
a unui singur punct de colectare modern suprateran la Liceul nr.3, unde este amplasat acesta 
acum și dezafectarea celui de la CM 5, pentru că acolo este nebunia de pe lume. Își fac  
nevoile. M-am săturat de atâtea reclamații și sugestii din partea locatarilor de la blocurile de pe 
str. Oțelarilor, de la P1, de pe str. Ion Creangă 6, 8. Îmi spun ”domnule, nu mai suportăm. Își 
fac nevoile, aruncă.” Dacă dezafectăm punctul acela de acolo de la CM 5 și faceți unul 
suprateran modern, atunci am elimina cu toată discuția și toată mizeria de acolo de la CM 5 de 
la blocuri. Mulțumesc.” 

 
D-nul președinte Constantin Ioan: 
”Domnule Jitian, vă rog.”  
 
D-nul Jitian Simion: 
”Încep cu a vă spune că în 2004, când măturatul străzilor era făcut de către 

domnul Fiscuteanu, de firma dânsului, s-a întâmplat următorul fenomen. Dimineața la ora 8, 9 
măturătorii se apucau si măturau trotuarele când școlarii mergeau la școală, când pietonii 
circulau. S-a intervenit rapid și practic măturatul străzilor, a trotuarelor în special, nu se mai 
face cu ridicarea norilor de praf pe timpul zilei, ci în timpul nopții. Am sesizat acum de vreo 
lună și ceva, poate a fost și mai înainte, că pe trotuare la ora 8 și ceva, 9, exact când merg 
elevii la școală se mătură trotuarul cu ridicarea norilor de praf. Este drept, în ultimele zile cum 
a tot plouat n-am mai sesizat, dar eu consider că nu este în regulă. Acum, este drept. Dacă 
măturatul se face pe timp de noapte, probabil că…” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Costă, nu?” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Costă, sigur că da.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Pe urmă, când cerem bani și pentru una și pentru alta, ne gândim.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Dar asta nu înseamnă că trebuie să obligăm cetățeanul să inhaleze praful care îl 

mătură. Sau găsim într-adevăr utilaje din acestea din care aspiră praful de pe trotuare sau 
dacă se face manual măturatul trotuarelor, rugămintea este, nu când circulă cetățeanul. Nu 
consider că este corect.” 

 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Absolut deloc. O să-i transmit lui Poanta Marinel.” 
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D-nul Jitian Simion: 
”Eu am vorbit cu el și nu i-a prea plăcut ce i-am spus.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Sunteți și prieteni.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Asta este situația.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Perfect de acord. Prea mult nu mătură ei. Ați văzut, dimineața la ora 6, intervin 

cele două mașini de măturat. Eu nu spun că nu este posibil și o să-i atrag atenția.” 
 
D-nul președinte Constantin Ioan: 
”Aveți cuvântul, domnule consilier Kofity.” 
 
D-nul Kofity Zoltan: 
”Mulțumesc. Domnule primar, stimați colegi, UDMR propune gratuitatea 

transportului în comun pentru toți locuitorii Municipiului Hunedoara cât și pentru turiști. Astfel, 
aceștia s-ar putea deplasa folosind mijloacele de transport în comun, nemaifiind necesar 
folosirea mașinilor proprii și parcând autobuzele cu turiștii respectivi la cazare sau în parcările 
special amenajate în acest scop. Acordarea acestei gratuități privind transportul ar fi benefic 
atât din punct de vedere ecologic, reducând poluarea în creștere, de altfel din Municipiul 
nostru, știind că în ultimii ani s-au importat sute sau chiar mii de autovehicule folosite dintre 
care nu prea vedem totuși multe mașini de tip hibrid și nici electrice dimpotrivă, importă în 
primul rând cele mai ieftine, majoritatea chiar dintre cele care se scot din circulație prin țările 
mai dezvoltate. Pe lângă faptul că ar avantaja mobilitatea locuitorilor Municipiului Hunedoara, 
ar fi și o măsură în vederea ocrotirii mediului iar costurile nemaifiind necesare, procesarea 
biletelor nu ar scădea, dar nici nu s-ar majora exagerat de mult, părerea fiind luată după ce am 
vorbit cu cineva din consiliul director al societății Prim Trans Prest . Mulțumesc.” 

 
D-nul președinte Constantin Ioan: 
”Domnul consilier Bădin, aveți cuvântul.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Pentru că la prima parte a trebuit să ne referim numai la problemele de apă și 

canalizare, aș vrea să subliniez că, în această lună și astăzi este ultima zi, au avut loc trei mari 
evenimente în Municipiul nostru. Primul a fost în 9 Mai, când a fost dată în folosință noua 
pietonală spre, poate alții, nu le convine acest lucru și se așteptau ca lucrările să fie mult 
întârziate, am văzut deontologi din aceștia care toată ziua erau pe la lucrarea respectivă, o 
inspectau și se lăudau că nici de 1 Iunie nu va fi dat obiectivul în folosință. Iată a fost 9 Mai, 
ziua Europei, o deschidere nu numai pentru hunedoreni ci și pentru turiștii care vin. Este 
principala atracție pentru Municipiul Hunedoara, pentru locuitori, zona de promenadă și cele 
trei fântâni. Zona pietonală făcută pe fonduri guvernamentale, fântânile din bugetul propriu. 
Care ați fost, ați văzut câtă lume vine, mai ales Vinerea, Sâmbăta și Duminica, cu toate că 
timpul încă nu este favorabil, să vadă această fântână muzicală din fața Casei de Cultură care, 
părerea mea, va atrage o sumedenie de turiști în continuare. Pe această cale vreau să, pentru 
că suntem pe rețelele de socializare, cei care se mai întreabă dacă este proiectul lui Arion, nu. 
Nu este nici un proiect de-al lui Arion. Este proiectul actualei administrații care a început în 
2016 și a colegilor consilieri care am votat în această formă pietonala. Arion asfalta numai 
pietonala și asta era tot. În rest nu era nici o  modificare. Celelalte două evenimente care au 
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adus iar o sumedenie de turiști în Municipiul Hunedoara, cel de acum două săptămâni, 
Noaptea Muzeelor, peste 20.000 de vizitatori la Castelul Corvinilor și săptămâna trecută, când 
Vineri și Sâmbătă a avut loc cea de-a cincea ediție a Târgului European al Castelelor.  

Eu zic că se muncește în Hunedoara, pașii se văd, am avut o întâlnire, anumiți 
ani de la terminarea liceului, în care mi-au venit foarte mulți colegi din diferite zone ale țării, 
București, Timișoara, Brașov, ș.a.m.d., și chiar din străinătate care au fost impresionați, care 
sunt hunedoreni născuți în Hunedoara care au fost impresionați de ceea ce s-a făcut în ultimii 
ani în Municipiul nostru. Mulțumesc.” 

 
D-nul președinte Constantin Ioan: 
”Dau cuvântul doamnei Popa.” 
 
Dna Popa Mihaela: 
”Mulțumesc. Există la Piață niște scări care coboară dinspre parcare. Sunt două 

rânduri de scări, unele lângă magazinul Penny, mai înspre intrarea…. Sunt două rânduri de 
scări care sunt foarte deteriorate și chiar am văzut săptămâna trecută, s-au mai întâmplat 
accidente, dar lumea neatentă, cu plase, cu vorbit, cu alte lucruri, chiar s-au ”împrăștiat” în fața 
mea niște tineri și cred că am putea totuși să le reparăm puțin. Sunt chiar foarte, foarte uzate. 
Celebrele denivelări de pe drumul spre Deva, pe podul acela care nu s-au remediat nici acum. 
Colegii mei râd de mine. Spun ”că nu le pot ocoli?” Chiar se adâncesc și trebuie să trecem pe 
contrasens și chiar nu este ok. Dacă se poate totuși remedia această denivelare pe ambele 
sensuri de mers pe podul de la Blooming. Încă o problemă, îmi pare rău că amintesc un 
accident destul de tragic care s-a întâmplat nu cu mult timp în urmă, în care a fost implicată o 
colegă de-a mea, parcarea, staționarea, autovehiculelor la ieșirea dinspre acel giratoriu de la 
fosta Cantină, spre Piață. În continuare, autovehiculele staționează acolo și este iar foarte 
dificil fiind și trecerea de pietoni să fi foarte atent și să eviți câteodată nenorocirile. Vă rog 
frumos, dacă Poliția Rutieră poate să facă ceva în sensul acesta să nu se mai parcheze. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, scările de la Piață, o să-i trimit de Luni să vedem, să le reparăm. Le-am 

văzut și eu cum arată. Mulțumesc pentru intervenție. Denivelările de pe pod, i-am notificat pe 
cei de la firma care a lucrat în perioada când a lucrat, că este un proiect mult mai vechi. Nu 
știu de câte ori, de vreo 5, 6, 10. Oricum nu le-am deblocat garanția nici la ora aceasta, cu 
toate că au solicitat-o și nici nu o să o deblocăm până nu repară. Staționarea este problema 
noastră. După ce terminăm ședința, direct la Poliția Locală mă duc, acolo va sta un echipaj. 
Absolut de acord. Un eveniment regretabil, dramatic până la urmă.” 

 
D-nul președinte Constantin Ioan: 
”Dau cuvântul reprezentantului de la Boș.” 
 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”Hristos a înviat. Domnule primar acum cinci luni în urmă am făcut o solicitare 

către CIC, în care rugam, dacă se pot amplasa două stații în Boș pe drum. Oamenii de multe 
ori stau în ploaie. Mi s-a răspuns că momentan nu se poate, dar în timp când va fi cu putință 
se vor amplasa cele două stații de autobuz. Au trecut șase luni, am mers pe departamentul 
respectiv la cine se ocupă: ”știți părinte, foarte mult de lucru, foarte multe priorități”. Oamenii 
solicită în continuare lucrul acesta. Altă solicitare din partea bojenilor, dacă ne puteți da ceva 
informații, am văzut că s-a votat astăzi și bugetul de cheltuieli, cum rămâne cu Capela? 
Exteriorul încă nu este gata, este făcut doar o parte din interior, noi am reușit am cumpărat 
mobilier, folosim acea Capelă, dar exteriorul este în continuare jalnic. Arată foarte urât, este 
deprimant când mergi acolo în zonă, trebuie făcută curtea, porțile stau să cadă, oamenii mă 
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întreabă când se apucă Primăria de lucru?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă aștept la mine să povestim puțin și pe tema aceasta, bine?” 
 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”Ok. Pentru grădiniță am făcut tot așa, o solicitare mai demult, referitor la câteva 

leagăne. O zis că se vor monta. Dacă este cu putință, copiii mai merg acolo la grădiniță și 
chiar se bucură să aibă leagăne.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și pe terenul de sport merg, am văzut. Erau sticle de bere Duminică, de nu ști ce 

era acolo. Deci sunt foarte de acord. Chiar îmi place. Când am văzut la sat. Că se devastează 
în oraș, nu este nici o problemă. Dar la sat? Deci erau navete de bere, cu coji de semințe. Pe 
terenul de fotbal. Acela care l-am făcut noi.” 

 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”Asta este. Din păcate. Sunt lucruri regretabile. Și tot acum vreo 2, 3 luni am mai 

făcut o cerere către Primărie. Nu știu, răspunsurile vin foarte greu, alteori nu vin deloc, deși 
sunt înregistrate cu număr de înregistrare, spun că sunt în lucru, mi se spune că în 30 de zile 
voi primi răspuns, nu primesc răspuns, oamenii care îmi solicită anumite lucruri, tot mă 
întreabă: ”părinte, cum a rămas? Lăsați că mă duc să mă interesez.” Este vorba și de podul 
acela peste apă, știți că am mai povestit. Am mai făcut o solicitare de câteva mașini de piatră 
în urma iernii s-a topit zăpada, sunt ulițe cu noroaie, ne noroim foarte mult pe picioare, este 
necesară piatră, dar același răspuns: ”părinte, sunt alte priorități.” Mulțumesc.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Aș vrea să vă anunț pe toți consilierii, că observ că ieșiți din sală unul câte unul, 

până în 15 Iunie, declarațiile de avere și de interese și totodată rapoartele de activitate, cei 
care nu le-ați dat. Să ne încadrăm până în data de 15.” 

 
D-nul Constantin Ioan: 
”Aveți cuvântul, domnule Bârgău.” 
 
D-nul Bârgău Sebastian: 
”Bună ziua. Domnule primar, domnilor consilieri, am câteva doleanțe legate de 

parcul de câini. Sunt foarte mulți oameni care folosesc acel parc de câini, câteva sute. Este 
neapărat necesar, momentan nu poate fi numit parc de câini. Este o tarla închisă cu un gard. 
Este neapărat necesar de încă un gard care să delimiteze, să împartă parcul în două, ca să 
poată intra și cei cu câini mari și cei cu câini mici în același timp, să nu facă ture. De 
asemenea, vin căldurile. Este o țeavă de apă acolo și dacă se poate monta o cișmea că, no, 
câini au nevoie de apă. După aia, câinele aleargă și pe ploaie și pe soare. Nici o bancă nu are 
un acoperiș. Stăpânii stau ori pe sub pomi, ori cu o umbrelă în mână. Ar mai fi necesar un 
panou care să anunțe că este parc de câini acolo. Destul de des intră tot felul de indivizi care 
mai joacă fotbal sau știu eu ce și încep să-ți spună să-ți ți câinele legat să nu le spargă 
mingea. Coșurile de gunoi, de obicei se curăță foarte, foarte rar. Dau pe afară, cel puțin 
săptămânal și iarba ar trebui tăiată un pic mai des. Sunt momente în care nu mai vezi câinele. 
Și ultima problemă, este legată de faptul că vin noaptea niște nenorociți, beau și asta nu ar fi o 
problemă că nu ne deranjează direct dar sparg sticle acolo și vă dați seama ce înseamnă să 
se joace câinii în cioburi. Atât, vă mulțumesc.” 

D-nul Giurgiu Radu: 
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” Bună ziua și mulțumesc! D-le primar, în Hunedoara avem aproximativ 170 de 
copii cu dezabilități, cu nevoi speciale și aș dori să vă rog să vă gândiți la locurile de joacă, 
astfel încât să aibă posibilitatea, să avem posibilitatea să-i integrăm, să le dăm ocazia să 
vorbească, să socializeze, să interacționeze și cu ceilalți copii. Locurile de joacă fiind cele mai 
ușor frecventabile și care pot să genereze prietenii. În Brașov, Sibiu, Cluj, Timișoara au apărut 
asemenea dotări. Bucureștiul are chiar un parc care este doar pentru copiii cu nevoi speciale, 
haideți să nu considerăm de domeniul S.F.-ului să facem și la noi în localitate în parcul central 
în Parcul Tineretului, 1-2 echipamente, pe care nu numai că le vor folosi copiii cu nevoi 
speciale, dar le vor folosi și ceilalți copii, ele fiind ușor de manevrat și de unii și de alții sau de 
părinții acestora. 

În al doilea rând aș dori să vă spun că majoritatea locurilor de joacă pentru copii 
sunt pentru copii de până în 10 ani, cei de peste 10 ani preferă jocurile de grup și locurile de 
joacă actuale nu mai sunt pe necesitățile lor și v-a veni vacanța dacă vom închide curțile de la 
școli și de la licee, mingea pe care o băteam înainte sau fotbalul pe care îl practică acuma 
copiii, mă întreb unde se vor duce? Unde se vor deplasa aceștia? Pe stradă. Vă rog mult de 
tot, găsiți împreună cu cadrele didactice o soluție prin care să nu se închidă curțile de la școli, 
să existe o pază care să-i supravegheze pe acești copii dar să aibă posibilitatea să se joace în 
timpul vacanței, fotbal, handbal, ce doresc ei. Să nu uităm că terenurile de fotbal pe care le-am 
votat în Decembrie sau Ianuarie 2017, spuneau că sunt pentru comunitate, ar fi bine să găsiți 
și aici o soluție astfel încât elevii de la școlile sau liceele unde se află respectivele terenuri de 
fotbal să poată fi folosite în mod gratuit de copiii, de liceenii care învață la instituțiile de 
învățământ respective, mai ales în timpul vacanței. 

În al treilea rând, în lista de investiții din luna Aprilie, cu 30 mii lei era trecut 
Registrul spațiilor verzi. Întrebarea este când va avea loc reactualizarea lui? Și dacă va fi 
publicată, deoarece Registrul spațiilor verzi din 2017 nu a fost publicat nici acuma pe site-ul 
primăriei. 

În al patrulea rând am văzut că ați interzis traficul cu biciclete pe pietonală cu 
excepția copiilor însoțiți de părinți. Înțeleg decizia dvs. și ceea ce stă la bază și aș dori să vă 
spun că dacă am crea pe mijlocul pietonalei, acolo unde să zicem că e cel mai puțin 
frecventată de cetățeni, hunedorenii preferând zona dintre magazine și aliamentele de pomi, 
pentru a intra și în magazinele pe care le frecventează, am putea 1-2 metri să-i rupem pentru 
biciclete, pentru role, bineînțeles fără să afectăm aspectul zonei respective. Este o idee la care 
puteți să vă gândiți și să luați o decizie pozitivă sau negativă, este doar o idee. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am atins toate subiectele, sunt lucruri de bun simț, nu e nimic spectaculos, și cu 

locurile de joacă pentru copii cu dezabilități, am mai discutat, să vedem cum putem să și 
creăm un astfel de loc special pentru ei. Terenurile de sport, le-am discutat, le-am dat pe toate 
în administrarea școlilor, le-am spus directorilor, vedeți, e ca la Apa Prod, atâta timp cât nu ți se 
subordonează cineva și are propriul consiliu de administrație, face ce vrea. Noi le-am făcut, le-
am dat în administrarea lor, le-am spus, lăsați-le,..să pună pe cineva să ...mai încasați și niște 
bani ca să mai puteți cumpăra o cameră de luat vederi...nu, directorii de școli nu ni se 
subordonează. O să mai fac încă o dată în numele consiliului local o notificare pe tema 
aceasta. 

Pietonala, pe planșele care au fost aprobate, pe proiectul acesta, când l-am dus 
la aprobare la Poliția Rutieră în 2017, dacă nu mă înșel, ea a fost trecută alee pietonală, 
evident că are niște reguli clare, nu le inventăm, că nu-mi permit să inventez ceva și să am 
probleme. Pietonala este pentru pietoni, e simplu, de aceea apare și accesul interzis, conform 
legii, nu primăria Hunedoara instalează indicatoarele. Planșele respective se duc la comisia de 
sistematizare a circulației, la poliția județului Hunedoara și ei spun: aici puneți accesul interzis, 
aici puneți circulație în ambele sensuri, ce trebuie să punem, iar noi achiziționăm indicatoarele 
și le instalăm practic. Am căutat o soluție care să fie în termen și de legalitate ca, copiii până la 
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o anumită vârstă de regulă însoțiți de părinți să se poată plimba cu acele triciclete, care oricum 
până la o anumită vârstă nu prezintă pericol, cam după 10 ani încep să aibă viteză.  

Pe cele două margini ale aleei pietonale, conform discuțiilor cu comercianții din 
zonă, le știți pentru că cu siguranță ați aflat, v-au și întrebat, vom permite extinderea teraselor. 
Nu putem să punem ca și la Oradea, terasele pe mijloc, pentru că aceea are altă componentă, 
e mult mai îngustă, aici fiind foarte lată, ar trebui să traversezi drumul cu tava în mână să 
ajungi pe mijloc, la masă. Ei au venit cu ideea ca să-i lăsăm să fie în proximitatea barului. În 
aceste condiții cetățenii vor circula pe mijloc. Nu cred că există o dezbatere ca ar trebui să 
lăsam sau nu bicicletele pe pietonală.  În toate orașele din România, nici o poliție rutieră nu 
permite așa ceva, că doar nu o să-și pună post de pază acolo. Timișoara, Oradea și Brașovul, 
exemplele sunt clasice, sunt pe internet. Au avut loc deja accidente, e adevărat, minore, cel 
puțin 3 bicicliști au dat peste copii, nu s-a întâmplat nimic grav, dar am avut un accident cu un 
vehicul din acela pentru persoane cu dezabilități, care a dat peste o fetiță, a și întors-o puțin, 
fetița și-a revenit, un ghemotoc de fetiță de 3 ani de zile, dar mama fetiței a leșinat. Am adus 
Smurd-ul ca să o luăm pe mama fetiței. Persoanele cu dezabilități cu astfel de vehicule au 
dreptul prin lege, deci există lege. Noi avem o pistă pentru biciclete unde puteți să mergeți 
dacă doriți, este evident mult mai lungă decât o alee pietonală și vom continua cu aceste piste 
deoarece în momentul de față, proiectul pe fonduri europene a fost câștigat, pe mobilitate 
urbană și se intră la licitație deja, cu proiectarea tehnică. Acolo o să și vedeți piste pentru 
biciclete, stații de încărcare. Zic să-i dăm fiecărei zone o utilitate și un drept de a o folosi celor 
care ar trebui să o folosească. Pietonalul este pentru pietoni, pistele de biciclete la rândul lor 
sunt pentru bicicliști și nu pentru pietoni, că acolo e altă dezbatere, se aleargă pe pista de 
biciclete și se lovesc de bicicliști. Mulțumesc și eu, un weekend plăcut!” 

 
 
 D-nul Constantin Ioan: 
  ”Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PREŞEDINTE,                             SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

            Constantin Ioan                       Laslău Militon Dănuț 
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